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V mysli depopulátora

Niektorí ľudia milujú smrť, ide o ľudí, resp. dalo by sa povedať o nadľudí alebo 

lepšie povedané neľudí, psychopatov, a teda najhorších zločincov. Depopulátor 

je osoba, ktorá sa snaží o zníženie populácie na Zemi.

Hlavná postava: depopulátor (rozprávač)

    Ja viem, že mnohí by ma považovali za šialenca, ale ja si to nemyslím. Mne robí radosť, 

keď ľudia zomierajú. Nesúďte ma, lebo Ja odsudzujem na smrť. Zastávam názor, že 

planéta je preľudnená, a musím sa snažiť spraviť všetko preto, aby sa počet obyvateľov 

Zeme znížil. Využijem všetky metódy, tešia ma vojny, teší ma hlad, choroby, vysoká 

úmrtnosť, nízka pôrodnosť, samovraždy, teší ma každé úmrtie môjho protivníka, ktorý si 

myslí opak ako Ja. 

     Viem, že nie som sám, je nás veľa, ktorí rovnako dobre zmýšľame. Morálku ani 

svedomie v slovníku nemáme. Veríme, že si treba užívať, aj vraždenie ľudí je našim 

potešením, ďalej vyvolávať strach, bolesť, úzkosť. Láska je pre nás len ako reakcia 

čokolády s receptormi nášho jazyka. Nič sa nám nestane, nikto nám neublíži, vybudovali 

sme mocnú sieť, ktorá nedovolí, aby nám skrivili vlások na hlave. Využijeme všetky 

možnosti. Kto by sa o to pokúsil, tak... Neveríme v Boha, lebo sami sme bohmi. Nebojíme

sa trestu. My sme tieň. S temnotou sme uzatvorili zmluvu.

      Máme podchytených vedcov, technologické možnosti, zbrane hromadného ničenia. 

Ľudia sú pre nás iba čísla, bez mien a bez nášho vzťahu k nim. Veľké množstvo ľudí je 

ťažko mať pod dohľadom. My potrebujeme nám verne oddaných, aby nám s úctou slúžili 

a nepodnikali voči našej dobrej vláde rebélie. Ako to dosiahneme? 

      Vytvoríme najväčší chaos na planéte, aký kedy bol, problém za problémom. Tak ľudí 

unavíme. Ľudia budú aj sami nás prosiť o smrť. A budú nás zároveň iní prosiť, aby sme ich

z toho dostali. A my máme už vopred prichystané riešenie!
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